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Närvarande: Björn Strandmark (ordförande), Anders Göth (vice ordf), Annika Nilsson (sekr), Tommy Nilsson 

(kassör), Vanja Gottlow, Kristina Sandberg, Jörgen Mattiasson och Stina Mathiesen. 

Förhinder: Christel Andersen och Anita Feurstein Bardun 

Plats och tid: Örtofta Folkets hus 30 maj, kl 18.30 

 

Mötets öppnande: Mötet öppnades. 

 

Dagordning: Dagordningen godkändes. 

 

Justerare:  Vanja och Jörgen valdes till justerare. 

 

 

Föregående protokoll:  Genomgång av föregående protokoll (från möte 240404) som lades till 
handlingarna. 

 

  
Nya styrelsemedlemmar     Ordförande välkomnar nya styrelsemedlemmarna Kristina Sandberg och Stina 

Mathiesen och kort introduktion i styrelsens arbete. 

 

Ekonomi & medlemsantal:  Nu har vi 98 medlemmar som har betalat för 2024. Tommy redovisar gjorda 
utgifter. Likviditeten är god. 

  

 
Arbetsgrupper: Förlängning av å-promenaden – Svenstorp och Sockerbruket vill inte upplåta 

mark till en ny promenad mellan Toftaholm och Örtofta. Kraftringen och 

Sockerbruket vill sponsra projekt i bygden, gärna med fokus på Toftaholm, efter 

planerat markarbete för nya fjärrvärmerör som kommer att gå förbi Toftaholm. 

Informationen är att det är ca en totalsumma på ca 200 000 kr. Möte har varit 

kring detta med Sockerbruket och Kraftringen den 9/4 där deltog Christel, 

Annika, Björn och Anders. Samt har det varit ett informationsmöte i Toftaholm 

den 27/5 där boende i Toftaholm bjöds in. Ny arbetsgrupp med boende från 

Toftaholm behöver utses, Anders är sammankallande.  

Jättelokor – Se föregående protokoll. Nytt är att kemisk bekämpning har skett 

av kommunen, på ytan längs med cykelväg Örtofta – Lilla Harrie, samt vid 

infarten till Örtofta slott. Länsstyrelsen är informerad om att Örtoftabygdens 

och Lilla Harrie byalag är positiva till att bidra med arbetskraft för att hålla nere 
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beståndet. Länsstyrelsen ska då samordna, ge instruktioner mm. Arbetet måste 

ske i samråd med markägare och byalagen har framfört att det är önskvärt att 

även markägarna bidrar med arbetskraft, material mm. Annika håller kontakten 

med Länsstyrelsen.  

Promenad längs med Bråån – Inget nytt sedan förra mötet, kommunen ska 

återkomma. Status är att markägaren och kommunen inte är överens om nytt 

avtal för skötsel av promenaden, men kommunen har meddelat att dialog 

pågår. Annika fortsätter bevaka ärendet. 

 

  
Kultur & fritid                              Sommarlovs- och höstaktiviteter blir i bygden som ordnas av kommunen. 

Förslag på träffar i tex Örtofta Folkets hus med handarbete, ev. som 
studiecirkel. Kultur och fritidsgruppen tar med sig detta förslag och 
återkommer.  
Den 3/9 kl. 18.30 blir det en föreläsning av Lotta Jacobsson, trädgårdsingenjör, 
som bor i Håstad.  
Ev. ny teaterföreställning för barn, av Knitte som bor i Örtofta, i höst.  
Guidad tur på Sockerbruket har önskats av bybor, Jörgen har lyft det med 
ledningen för Sockerbruket som ska återkomma.  
Ev. mer musikevent under nästa år.  

                                                        Förra mötet: Bordsloppis som planerades av ÖiS, man skulle kunna hyra bord 

och sälja egna loppis saker, vid Folkets Hus den 1 juni. Ingen ny info har kommit 

från ÖiS, troligen är detta framflyttat.  

  Till hösten planeras fortsatt dialog kring Julmarknad och Ljuspromenad mm. 

Nytt möte i arbetsgruppen kring detta är den 11/9 kl. 18.00. 

 
Övrigt:  Sammanfattning möte Lilla Harrie Byalag – Björn och Annika var mötet.    

Byalagen är överens om att ökat samarbete kan stärka genomslag i 

gemensamma frågor. Bland annat informerade de kring att de flesta yngsta 

barnen i Lilla Harrie nu börjar i förskolan i Örtofta, då deras förskola stängs. 

Vilket bidrar till tillräckligt barnunderlag för att förskolans personalresurser ska 

vara samma som tidigare mm. Fler boende i Lilla Harrie kommer troligen att 

pendla med cykel till förskolan och sedan vidare med tåg. Det har varit en del 

stölder och vandalism av cyklar i Örtofta den senaste tiden. Lilla Harrie lyfter 

frågan om säkrare cykelparkering, kanske nära förskolan, med Eslövs kommun. 

 Lilla Harrie byalag delar oron för jättelokornas fortsatta utbredning, och klipper 

bland annat större ytor, där markägarna inte gör detta, i Furet och längs med ån 

till Bösmöllan. De är positiva till samarbetet med Länsstyrelsen. Dialog kring 

skötsel av Furet, vindskydd och bryggor. Allt ser fint ut nu, problem i höst och 

vinter vid höga vattendrag. Lilla Harrie undersöker lite olika alternativ för att 
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skona bryggorna så mycket det går. Dialog kring akut behov av renovering av 

bron över till Bösmöllan. Arbete pågår med entreprenör och finansiering. 

Troligtvis startar arbetet i höst. Även dialog kring gemensamt önskemål om att 

återuppbygga bro över till Vadmöllan, ett senare projket.  

  Förslag på föreläsning om krisberedskap av Sebastian Lamberth till hösten. 

Björn kollar ev. kostnader och möjlig bokning.  

  Björn föreslår kickoff och avtackning efter sommaren, föreslag med nya 

restaurangen i Stångby. Björn bokar bord och återkommer med datum. 

  Medel till landsbygdsutveckling – Christel kontaktar kommunen och Bennet om 

hur det blir med det beviljade projektet, en promenad är runt dammen. 

Uppföljning nästa möte. 

  Brukets tomt på Päronvägen, klagomål kom på årsmötet om att tomten är 

skräpig. Sockerbruket är informerade om att klagomål har inkommit och ska ha 

dialog med de boende. Byalaget går inte vidare i frågan.  

Hjärtstartare: Christel har förhinder på dagens möte, punkt till nästa möte.  

  Fotografering av styrelsemedlemmar. 

 

Kommande möte:                     Nästa möte 27/8 kl. 18.30, Folkets hus, Kristina fixar fika. 

 

Mötet avslutas:  Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet Justeras:   

 

……………………………… …….…………………………… ………………………………… 

  

Annika Nilsson Jörgen Mattiasson                         Vanja Gottlow 


